

Parkbridge and Avetta: Our new Vendor Management Program

Un message en français suivra

At Parkbridge Lifestyle Communities Inc., we are implementing a new Vendor Management Program with our partners at [Avetta](#). We are Canada's leading operator, developer, and owner of more than 55 residential communities and 35 recreational RV resort communities across the country. Our CARE values of Community, Authenticity, Respect, and Excellence guide all of our decisions.

Using Avetta's software, we can put our entire supply chain on a single platform to help manage health and safety, sustainability, and risk. With this new program and partnership in place, we want to make it easy for you to understand our work requirements, become compliant, and remain compliant for future work with us.

Our Vendor Management Program with Avetta

We are asking you to register in the Avetta network and complete our vetting process to achieve compliance. An Avetta membership gives you access to a network of 500+ global hiring clients, specialists to fast-track your compliance, exclusive discounts on valuable services, and preferred rates with top insurance providers.

There is a cost to join the program based on the level of compliance required for your business and the type of services your company offers.

What's next?

Please keep an eye out for an invitation from the Avetta Registrations Team (on behalf of us at Parkbridge). Avetta's Team will reach out to walk you through registering with Avetta and joining our Vendor Management Program.

Please reach out to VendorManagement@parkbridge.com if you have specific questions about your working relationship with us. We're looking forward to our continued partnership!

Thank you,

Dan Baker
Senior Procurement Manager

The logo for Parkbridge, featuring the word "Parkbridge" in a blue, serif font. The letter "k" is stylized with a horizontal line that extends to the left and curves under the "r".

Parkbridge et Avetta – notre nouveau Programme de gestion des fournisseurs

Chez Parkbridge Lifestyle Communities Inc., nous instaurons un nouveau Programme de gestion des fournisseurs avec nos partenaires chez [Avetta](#). Nous sommes le principal exploitant, promoteur et propriétaire de plus de 55 communautés résidentielles et 35 communautés de villégiature pour véhicules récréatifs à travers le pays. Nos valeurs CARE, à savoir la communauté, l'authenticité, le respect et l'excellence, guident toutes nos décisions.

À l'aide du logiciel d'Avetta, nous pouvons voir l'entièreté de notre chaîne d'approvisionnement à partir d'une seule plateforme gérer les aspects liés à la santé, à la sécurité, à la durabilité et au risque. Avec ce nouveau programme et partenariat, nous souhaitons faciliter votre compréhension de nos exigences, vous aider à vous y conformer et à demeurer conforme pour les mandats futurs avec nous.

Notre Programme de gestion des fournisseurs avec Avetta

Nous vous demandons de vous inscrire au réseau Avetta et de suivre notre processus de validation afin d'atteindre le statut d'entreprise conforme. L'adhésion à Avetta vous donne accès à un réseau de plus de 500 clients dans le monde, à des spécialistes pour accélérer votre conformité, à des remises exclusives sur des services utiles et à des tarifs préférentiels auprès des principaux assureurs.

Il y a un coût pour rejoindre le programme selon le niveau d'exigences nécessaire pour votre entreprise et le type de services offerts.

Qu'est-ce qui s'en vient?

Surveillez l'arrivée d'une invitation de l'équipe des inscriptions d'Avetta (au nom de Parkbridge). L'équipe d'Avetta vous contactera pour vous expliquer comment vous inscrire à Avetta et vous joindre à notre Programme de gestion des fournisseurs.

Veillez écrire à VendorManagement@parkbridge.com si vous avez des questions précises sur votre relation de travail avec nous. Nous sommes impatients de poursuivre notre partenariat!

Merci,

Dan Baker
Senior Procurement Manager

The logo for Parkbridge, featuring the word "Parkbridge" in a blue serif font. The "P" is large and stylized, with a horizontal line extending from its base under the "a" and "r".